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Anonymizováno dle Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679, 

o ochraně osobních údajů                                              

                                              Zápis                                 Z9/003 
 

z 3. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 09.02.2023 v 17.30 h 

  v zasedací místnosti  Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

  

Materiály: Rozneseny 03.02.2023. Elektronicky vloženy na webové stránky, k přihlášení na 

adrese xxx.  

 

Materiály rozdané u prezence: 6.1 Nová „košilka“ - Novela obecně závazné vyhlášky 

statutárního města Brna č. 11/2017, o nočním klidu 
 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Rozpočtová a finanční opatření 

4. Prodej, směna majetku města Brna 

5. Změna Zřizovací listiny příspěvkové organizace Koupaliště Brno-jih 

6. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 

7. Statut výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih 

8. Různé 

 

Přítomni:  16 členů ZMČ Brno – jih /viz prezenční listina/ 

 

Nepřítomni:  Ing. Jaroslav Trepeš (omluven) 

                       Mgr. Ing. Daniel Kypr (omluven) 

Mgr. Petra Česalová (omluvena)  
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 17.32 h – stav 16 členů ZMČ Brno-jih. 

Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 3. zasedání ZMČ Brno-jih. 

Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 03.02.2023  (elektronicky vloženy 

na webové stránky, k přihlášení na adrese xxx), které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. 

Materiály rozdané u prezence: 6.1 Nová „košilka“ - Novela obecně závazné vyhlášky 

statutárního města Brna č. 11/2017, o nočním klidu. Materiál byl doplněn o dětský den, došlo 

tedy k jeho aktualizaci. Dále pan starosta konstatoval, že zastupitelstvo je v počtu 16-ti členů 

usnášeníschopné. Informoval přítomné členy zastupitelstva, že došlo k novému seskupení – 

nový zasedací pořádek. Zasedání bude natáčeno a přenášeno on-line na našem kanále.   Pan 

místostarosta Ing. Trčálek o tom bude podrobně hovořit v bodě 3.4. 
 

 

1.1 Schválení programu zasedání 
 

Hlasování o programu zasedání: 

Hlasování: pro – 16          proti – 0          zdržel se – 0 

Program zasedání byl schválen. 

 

 

https://zmc.brno-jih.cz/
https://zmc.brno-jih.cz/
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1.2  

Ověřovatelé zápisu  
Návrhy: 

Jiří Doležel 

Lukáš Boula 
 

Hlasování: pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0          

Za ověřovatele zápisu byli schváleni Jiří Doležel a p. Lukáš Boula. 

 

1.3  

Schválení zápisu minulého 2. zasedání Z9/002 dne 15.12.2022 
Nebyla vznesena námitka k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z9/002 – považuje se zápis za 

schválený (není nutné hlasovat). 

Zápis 2. ZMČ Brno-jih Z9/002 byl schválen bez připomínek.  

 

 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

2.1  Dotazy, připomínky a podněty občanů –  17.35 – 18.00 h  

xxx: Dotaz ohledně party lodě. Pan Ing. Trčálek – publikoval článek „Příběh jedné potápějící 

se lodě“, kde bylo připojeno video (reklama s panem starostou). Prý pátral v RMČ i ZMČ, ale 

nenašel, že by schvalovali v radě ani v zastupitelstvu. 20. 9. 2022 vyšel v Brněnském deníku 

článek, týkající se party lodě. Pan Boula prohlásil, že samotnou loď viděl až na místě 

(předvolební názor). Pan Haluza na ZMČ o tom nevěděl, i pan Rusler (vedoucí OŽP) – kdy 

v rozpočtu 2022 byl uveden „mobilní altán“ – v rozpočtu p.o. Koupaliště. 20. 4. 2022 byla na 

RMČ schválena částka 150.000,- Kč na mobilní altán. Byl schválen Ceník pronájmu 

Koupaliště. Bylo uvedeno i v účetní uzávěrce. Party parník byl v provozu. Bylo to 

projednáváno i schváleno v RMČ. Pan Trčálek i p. Boula lhali.  Jednalo se o dvojnásobek 

částky, než kterou schválili. 5. 10. 2022 se informovala (srpen, odstranění stavby – přerušení 

řízení). Dne 11. 6. 2022 se konal Jihobrněnský dětský den – byla stále nabízena „Party loď“ 

k pronájmu. Paní xxx předala svůj podnět panu starostovi písemně.  

 

p. starosta: Poděkoval pí xxx za shrnutí celé situace, popsala průběh přesně. Finanční 

příspěvek na akci byl, ale není to stejné jako projekt. Padlo zde ale spoustu nařčení. Byl by 

opatrný, v tom tvrdit, že někdo lhal. Je rád, že projekt Koupaliště iniciovalo a vznikl. Nabídka 

bude rozšířena, dojde k širšímu využití = oslavy narozenin, akce pro děti, komerční akce. 

Zlepší se tak ekonomika Koupaliště, aby  bylo efektivnější provedení. Dá slovo panu řediteli 

Koupaliště nebo vedoucímu OŽP – nechá vyjádřit se kolegy, kteří s tím mají co dočinění. 

 

p. MS Boula: Schvalovali Investiční akci (IA). Fyzicky stavbu viděl až pár dní před akcí. 

 

xxx: Toto vyjádření p. Bouly popřela.  

 

p. starosta: Požádal pí xxx, aby nejprve nechala vyjádřit se p. Boulu. Jde o pojmy, ve kterých 

se neshodnou. 
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p. Pavel Svrčina (ředitel Koupaliště): Vše bylo řečeno. Rozhodnutí ze Stavebního úřadu (SÚ) 

už je. 

 

p. starosta: Je již řádně povoleno. Není to černá stavba. 

 

pí Nová: Došlo zde k porušení rozpočtu (rozpočtové kázně). Pan ředitel použil peníze, které 

neměl. Jednalo se o 700.000,- Kč. My jako zastupitelé jsme tyto informace neměli. 

 

p. starosta: Nejedná se o porušení rozpočtové kázně. Nebylo uvedeno, jak bude vypadat 

celková částka – bylo to z Rozpočtu Koupaliště. 

 

p. Svrčina (ředitel Koupaliště): Celková částka činila 700.000,- Kč.  150.000,- Kč = byl                    

v tom rozvod elektřiny (přípojka) pro celý areál Koupaliště. Nevěděli kolik to bude stát. 

 

pí Nová: Vše je super. Čekala by, že Piráti se k tomu postaví jinak. „Vlajková loď Pirátů, že 

nám vše ukáže. Jak mohou požívat veřejné prostředky tak nehospodárně? Realizoval to ředitel 

Koupaliště na něčí popud? Je to ředitel příspěvkové organizace. Každý jiný ředitel takové 

příspěvkové organizace už by přišel o místo. 

 

p. starosta: Pan ředitel jednal v dobré víře. Pokud nastaly komplikace, snažil se to vyřešit. 

 

p. MS Ing. Trčálek: Vznesl dotaz v čem lhal? Nemá nic proti lodi, ale aby to bylo vše legálně. 

Teď už to bude. 

 

xxx: Tvrdil, že pátral v zápisech RMČ a ZMČ a nic nenašel, Ona tomu věnovala dost času a 

našla – např. Ceník. Váš příspěvek byl v červnu.  

 

p. starosta: Ceník, příspěvek, financování – není to nové téma. Mají zde být příspěvky, dotazy 

občanů. Požádal o něco nového, aby to nebyl pouze dialog. 

 

xxx: On jako starosta by měl ukázat, že se dodržují zákony. „Smrdí to“. MČ by měla být 

první, kdo bude dodržovat vše dle zákona, do detailů. 

 

p. starosta: Mělo to být od začátku, ale už je to v pořádku. Kdyby to nebylo v pořádku, tak to 

SÚ nepovolí. 

 

p. Filip Slaný: Zeptal se, kde je pochybení ze strany Pirátů? Postupovali ze strany aktivních 

občanů. Všechny tyto věci, které proběhly - neměly to povědomí, jako nyní. Když tu jsou (na 

radnici) vědí už, jak to funguje. Pan MS Trčálek odpověděl adekvátně. RMČ ani ZMČ 

neschvalovalo – nelhal.  My na tom podíl nemáme. MS udělali vše, aby se to zlegalizovalo. 

Nechceme, aby se za velké peníze odstraňovalo něco, co bude sloužit všem. 

 

p. starosta: Nezasahovali jsme do stavebního řízení (SŘ) a  náprava byla v rukou pana ředitele 

Koupaliště. 

 

xxx: V říjnu vznesla dotaz na pí Burianovou (vedoucí SÚ). Zahájili řízení, a potom byla 

udělena pokuta. 

 

pí Nová: Kdo pokutu zaplatil? 

 

Ing. Burianová (vedoucí SÚ): Pokuta se uděluje tomu, kdo stavbu provedl. 
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p. starosta: Je to dovoditelné. Neví, zda je to veřejná informace a může se sdělit. 

 

xxx: Požadoval by vrátit bod 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů až na konec zasedání, 

aby občané mohli reagovat na jednotlivé projednávané body. 

 

p. starosta: Je to na zvážení. Občané se mohou vyjadřovat k jednotlivým bodům zasedání. 

 

Mgr. Haluza: Je to v zákoně o obcích. Každý občan se mohl vyjádřit. Bohužel, ne všichni 

znají zákon. Je to možné. 

 

xxx: Pogratuloval k prezentaci na zasedání ZMČ. Kdy je možnost promítnout plánky pro 

občany, aby se mohli orientovat. Toto chválí. 

 

p. starosta: Plátno i projekce se budou používat i v budoucnu. Bude promítání, i v živém 

přenosu.  Materiál bude zobrazen i v živém vysílání. 

 

xxx: Pan Haluza se rozčiloval, ale kdysi jí bylo řečeno, že se měla vyjadřovat v bodě pro 

občany. 

 

p. starosta: Rád se dívá dopředu a těší se na věci, co má koalice v plánu. Co bylo, nyní není 

efektivní řešit. 

 

Jelikož z řad občanů nebyly vzneseny žádné dotazy, ukončil pan starosta tento bod jednání – 

18.00 h. 

 
ad 3) Rozpočtová a finanční opatření 
 

3.1 

Zásady odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské části Brno-

jih, členů výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady 

městské části Brno-jih a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

 

pí Nová: Pro informaci občanům, aby to věděli, vyjmenovala počet členů komisí za jednotlivé 

strany. Jedná se celkem o 87 členů.  Z toho KDU ČSL a STAN mají 21 členů. Je to zatěžující 

pro rozpočet – komise se rozšířily oproti minulému období. Je to „rozmar“ v dnešní době. 

 

p. starosta: Koaličních stran je více + počet hnutí a uskupení, kteří se dostali do ZMČ je vyšší. 

Byla snaha o co největší a nejtransparentnější zastoupení  těchto stran a uskupení, oproti 

minulosti. 

 

p. MS Ing. arch. Holas: KDU ČSL a STAN jsou dvě odlišné strany.  Byly to kandidující 

strany ve volbách.   

 

pí Nová: ANO – 7; SPD – 6; KDU ČSL – 21. Kandidovali jste společně. Uvidíme, zda to 

bude ku prospěchu obce, nebo šlo jen o to obsadit nějaká místa. 
 

p. starosta: Věří, že to bude ku prospěchu obce. 
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Komentář:  

Počet obyvatel ke dni 1. 1. 2022 (rok, ve kterém se uskutečnily volby do  zastupitelstev  obcí)  

9.054 obyvatel.  

Změna zavádí odměňování členů výborů a komisí v závislosti na účasti členů na zasedáních 

těchto orgánů.  

Současně došlo k přejmenování Komise redakční a informační na Komisi IT a redakční. 

 
Projednáno v RMČ na 5. schůzi R9/005 dne 25.01.2023. RMČ Brno-jih souhlasí                        

se zněním Zásad odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské části Brno-jih, 

členů výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih 

a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih – viz příloha a předkládá je ZMČ Brno-jih 

k odsouhlasení. 

 

Usnesení:   

ZMČ Brno-jih souhlasí  se zněním Zásad odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva 

městské části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady 

městské části Brno-jih a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih – viz příloha. 

V případě rozdělení komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklé komise na úrovni 

odpovídající sazbě komise původní. V případě sloučení komisí se stanovuje výše odměny 

členů vzniklých komisí na úrovni odpovídající vyšší sazbě ze slučovaných komisí.   

 

 

Hlasování: pro – 15         proti – 1          zdržel se – 0            

Usnesení bylo přijato 

 

 

3.2  

Aktualizace „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 

k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

 

Projednáno:  

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  
 

Rada městské části Brno-jih na svém 5. zasedání dne 25.01.2023 bod projednala a schválila. 

RMČ Brno-jih postoupila tento materiál zastupitelstvu MČ Brno-jih. 

 

Komentář: 

A) Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih doplňujeme do „Seznamu investičních akcí v MČ 

Brno-jih určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“ názvy 

akcí uvedených v příloze č. 2 pod písmenem A).  
 

B) Vzhledem k tomu, že investiční akce uvedené v příloze č.2 pod písmenem B) nebudou 

realizovány z úrovně MČ Brno-jih vyjímáme níže uvedené názvy ze „Seznamu investičních 

akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích 

zdrojů“, což neznamená, že se MČ Brno-jih nebude podílet na jejich přípravě.   
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Příloha č. 1 a):  

Seznam investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ 

Brno-jih i cizích zdrojů 

 

Příloha č. 2: Soupis názvů aktualizovaných investičních akcí 
 
 

Pan starosta, aby předešel debatě, informoval přítomné, že ze seznamu investičních akcí (IA) 

vyřazujeme – vyjímáme, akce, které nebudou realizovány z úrovně MČ Brno-jih. Budeme se 

jimi ale zabývat a podílet se na jejich přípravě (Kšírova, Modřická, Moravanské lány). 

Jednáme a koordinujeme, nejsme investory, nedává tedy logiku, aby tyto akce byly zařazeny 

v seznamu našich IA.  

 

Mgr. Haluza: Státní moc, státní správa, zemní samospráva a politické strany 61/6171 pol. 

6122 – Hodiny Mariánské náměstí. Můžeme vyškrtnout. Původní hodiny tam nebudou. 

Podává návrh Hodiny Mariánské náměstí vyškrtnout. 

 

25. 1. bylo projednáváno v RMČ. K zápisům se vrátí v bodě Různé. Materiály měla celá rada. 

Dotaz, kdo má v kompetenci veřejné osvětlení (VO)?   

 

p. starosta: Pan místostarosta Boula.               

 

Mgr. Haluza: V soupisu A) zařazujeme B) přesouváme. 3631 pol. 6121- Veřejné světlení                     

K nábřeží. Chce se zeptat – K nábřeží není VO? 

 

p. MS Boula: Nejsme investory. 

 

Mgr. Haluza: Už je postaveno. Nemělo by být přeřazeno, ale vyškrtnuto. Je tam několik let, 

není třeba to přesouvat, ale vyškrtnout. Neví, zda se RMČ dívala, co přesouvá. Požaduje 

vyškrtnout. 

 

p. starosta: Jsme v souladu. Bylo vysvětleno, že p. Haluza nepochopil správně materiál.              

 

Ing. Bártová (vedoucí FO): Hodiny Mariánské náměstí – zbývá ještě částka 10.000,- Kč. 

Nelze vyškrtnout, byla by to zmařená investice.              

 

p. starosta: Hodiny Mariánské náměstí ponechat a vyškrtnout „Dobudování veřejného 

osvětlení K nábřeží“.               

 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje aktualizaci „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 

k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“, dle přílohy č.2, a to tak 

aby seznam obsahoval pouze investiční akce realizované z úrovně MČ Brno-jih. 

 

 

Hlasování: pro – 16         proti – 0          zdržel se – 0            

Usnesení bylo přijato 
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3.3  

Rozpočtové opatření č. 12/2022   
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

 

Komentář: 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- neinvestiční transfer z VPS SR – volba prezidenta ČR; neinvestiční transfer z MV ČR pro 

JSDH; snížení investičního transferu na akce „Rekonstrukce a modernizace budovy hasičky 

Břeclavská 12“ a „Přístavba tělocvičny ZŠ Bednářova“ . 

 

Na straně výdajů je předmětem rozpočtového opatření:  

- navýšení neinvestičních položek na volbu prezidenta ČR 2023-přípravnou fázi; navýšení 

položky odměn pro uvolněné nově zvolené zastupitele včetně navazujících odvodů; snížení 

investičního příspěvku pro příspěvkovou organizaci Koupaliště Brno-jih, který organizace 

nevyužije; snížení investiční položky na akce „Rekonstrukce a modernizace budovy hasičky 

Břeclavská 12“ a „Přístavba tělocvičny ZŠ Bednářova“; navýšení neinvestičních položek na 

dovybavení JSDH z dotace dle rozhodnutí o poskytnutí dotace; snížení příspěvku na provoz 

příspěvkové organizaci ZŠ Tuháčkova, z důvodu očekávaného vyššího výsledku hospodaření, 

který není u PO žádoucí a ostatní přesuny mezi položkami rozpočtové skladby dle potřeb                

a požadavků úřadu. 

 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 12/2022 odsouhlasila na 01. schůzi R9/001 konané dne 21.12.2022                   

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 12/2022 – tabulka. 
 

 

Vysvětlivky: 

ÚZ – účelový znak                                       VPS SR – všeobecná pokladní správa  státního 

rozpočtu 

ZŠ – základní školy PHM – pohonné hmoty 

DDHM – drobný dlouhodobý majetek MV – Ministerstvo vnitra 

j.n. – jinak nespecifikované OI – Odbor investiční  

PO – příspěvkové organizace OŠML – Odbor školství a mládeže 
 
 

 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 12/2022 – viz příloha. 
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3.4  

Rozpočtové opatření č. 1/2023/a)   
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

 

Komentář: 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- neinvestiční transfer z VPS MF ČR na výdaje spojené s volbou prezidenta ČR; zvýšení 

financování – uspořené finanční prostředky minulých let. 

 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- výdaje spojené s volbou prezidenta ČR; navýšení položky na roční výdaje nákupu stravenek 

na čtyři nové uvolněné členy zastupitelstva; navýšení výdajové položky na služby zpracování 

dat a IT v souvislosti s pořízením nového elektronického „hlasovacího“ systému; navýšení 

položky na dovybavení místností radnice nábytkem. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 1/2023/a) odsouhlasila na 5. schůzi R9/005 konané dne 25.01.2023 a 

postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  

 

Příloha: 

1. Rozpočtové opatření č. 1/2023/a) – tabulka. 
 

 

Vysvětlivky: 

ÚZ – účelový znak 

VPS MF ČR – všeobecná pokladní správa Ministerstva financí České republiky 

j.n. – jinak nespecifikované 

OON – ostatní osobní náklady 

DDHM – drobný dlouhodobý majetek 

IT – informační technologie 
  

p. MS Ing. Trčálek: Vysvětlil položku 6171/5168. Služby zpracování dat a služby související 

s IT. Jedná se o systém pro elektronizaci jednání Rady a Zastupitelstva MČ Brno-jih. Systém 

„Usnesení.cz“. Mohou se podívat na prezentaci, když si zadají Usnesení.cz. Už na příštím 

zasedání ZMČ, proběhne tzv. zasedání „naostro“. Dojde tímto ke zrychlení a zefektivnění. 

 

 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 1/2023/a) – viz příloha. 
 

 

 

3.5  

Rozpočtové opatření č. 1/2023/b)   
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

 

Komentář: 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- zvýšení financování – uspořené finanční prostředky minulých let. 
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Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- investiční výdaje na projektovou dokumentaci k akci „Vybudování kontejnerového stání – 

Košuličova“; investiční výdaje na akci „Pořízení klimatizace v budově Mariánské náměstí 13 

– místnost č. 319 a č. 320“; neinvestiční výdaje na odměny uvolněných členů ZMČ včetně 

sociálního a zdravotního pojištění za organizaci; neinvestiční výdaje na odměny členů komisí 

a výborů, kteří nejsou členové ZMČ včetně sociálního a zdravotního pojištění za organizaci. 

 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 1/2023/b) odsouhlasila na 5. schůzi R9/003 konané dne 25.01.2023              

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 1/2023/b) – tabulka. 

 

Vysvětlivky: 

ZMČ – zastupitelstvo městské části 
 

Pan starosta okomentoval toto RO. Vybudování kontejnerového stání – Košuličova, 

alokujeme finanční prostředky na tento projekt. Řešíme, vybudujeme, jakmile to bude možné. 

Dále vybudování klimatizace do dvou místností - kanceláří v budově radnice a navýšení 

(schválené tzv. „ošatné“).  
 

pí Nová: Celková částka 4,350.000,- Kč. Největší částkou jsou Odměny členů ZMČ – 

odměny členů ZMČ + komisí. Uvádí to, aby občané věděli, o co se to navyšuje. 

 

p. starosta: Poděkoval za doplnění.              

 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 1/2023/b)  – viz příloha. 
 

 

Hlasování: pro – 13         proti – 1          zdržel se – 2            

Usnesení bylo přijato 
 

 

 

ad 4) Prodej, směna majetku města Brna 
        

--- nejsou předkládány žádné materiály --- 

 

pí Nová: Dotaz, zda skutečně nejsou předkládány žádné materiály. Zda jí tedy něco nechybí? 
         

p. starosta: Potvrdil, že opravdu žádné materiály k projednání nejsou.              
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ad 5) Změna Zřizovací listiny příspěvkové organizace Koupaliště 

Brno-jih 
 

5.1  

Změna Zřizovací listiny příspěvkové organizace Koupaliště Brno-jih 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 6. schůzi dne 01.02.2023 

 

Komentář:  

Mění se sídlo příspěvkové organizace, původně Mariánské nám. 13, 617 00 Brno, nově 

K Lávce 15, 619 00 Brno. 
 

Dále se upravuje příloha č. 1 (nemovitý majetek) k zřizovací listině, kde se mění názvy 

předaného majetku dle aktuálně zavedených a upravují se parcelní čísla pozemků dle 

skutečnosti z důvodu přeparcelování. 
 

Poslední úpravou je změna zastoupení zřizovatele novým starostou Ing, Davidem Grundem. 

 

Obsah (přílohy): 

- Zřizovací listina Koupaliště Brno-jih, p.o. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 6. schůzi dne 1. 2. 2023.  

RMČ Brno-jih souhlasí se změnou Zřizovací listiny příspěvkové organizace Koupaliště Brno-

jih a doporučuje ZMČ Brno-jih tuto změnu schválit. 
 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje změnu Zřizovací listiny příspěvkové organizace Koupaliště 

Brno-jih. ZMČ Brno-jih pověřuje starostu MČ podpisem zřizovací listiny. 
 

 

Hlasování: pro – 16         proti – 0          zdržel se – 0            

Usnesení bylo přijato. 

 

 

ad 6) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města   

Brna 
 

6.1 

Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 11/2017,                    

o nočním klidu 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 7. schůzi dne 08.02.2023 

Materiál 6.1 předložen u prezence 

 

Pan starosta uvedl, že na včerejší RMČ byl materiál doplněn o akci Dětský den. Zastupitelé 

obdrželi doplněný materiál „košilku“ u prezence. 
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Komentář: 

Magistrát města Brna, Odbor vnitřních věcí, připravuje novelu obecně závazné vyhlášky 

statutárního města Brna č. 11/2017, o nočním klidu. 

V rámci novelizace se aktualizuje pouze příloha vyhlášky, která stanovuje případy, při nichž 

je doba nočního klidu vymezena dobou kratší pouze na části území statutárního města Brna. 

 

Příloha: 

- průvodní dopis MMB OVV 

- žádost o výjimku z nočního klidu pro akci Studentský majáles 2023 

- žádost o výjimku z nočního klidu pro akci Kultura pod hvězdami 2023 

- žádost o výjimku z nočního klidu pro akci společnosti Notino 
 

Komise bezpečnosti, dopravy a veřejného pořádku projednala tento materiál dne 18. 1. 2023. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25. 1. 2023. 

RMČ Brno-jih požaduje v rámci aktualizace přílohy vyhlášky o nočním klidu doplnění 

výjimečných případů pro omezení doby nočního klidu na území MČ Brno-jih pro tyto akce: 

 

- Studentský Majáles Brno, termín v noci z 20. 5. 2023 na 21. 5. 2023, území MČ 

Brno-jih,  sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 1.00 do 

6.00 hodin, jedná se o tradiční významnou kulturně-společenskou studentskou akci, 

 

- Akce pro zaměstnance společnosti Notino, termín z 10. 6. 2023 na 11. 6. 2023, 

území MČ Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 

23.00 do 6.00 hodin, jedná se o firemní akci. 

 

- Kultura pod hvězdami, představení Děti ráje, termín 23. a 24. 6. 2023, území MČ 

Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 do 6.00 

hodin, jedná se o významnou kulturně-společenskou akci, 

 

- Přízřenické hody, termín v noci z 15. 7. 2023 na 16. 7. 2023, území MČ Brno-jih, 

Přízřenice, doba nočního klidu se vymezuje od 2.00 do 6.00 hodin, jedná se o tradiční 

významnou kulturně-společenskou akci, 

 

- Přízřenické hody – kácení máje, termín v noci z 18. 8. 2023 na 19. 8. 2023, území 

MČ Brno-jih, Přízřenice, doba nočního klidu se vymezuje od 24.00 do 6.00 hodin, 

jedná se o tradiční významnou kulturně-společenskou akci. 
 

 

Dále byla na 7. schůzi RMČ Brno-jih dne 8. 2. 2023 projednána výjimka z nočního klidu na 

akci Dětský den. 

RMČ Brno-jih požaduje v rámci aktualizace přílohy vyhlášky o nočním klidu doplnění 

výjimečného případu pro omezení doby nočního klidu na území MČ Brno-jih na tuto akci: 

 

- Dětský den, termín z 3. 6. 2023 na 4. 6. 2023, území MČ Brno-jih,  sportovní areál 

Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 do 6.00 hodin, jedná se o 

tradiční významnou kulturně-společenskou akci. 

 

RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
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Usnesení: 
ZMČ Brno-jih požaduje v rámci aktualizace přílohy vyhlášky o nočním klidu doplnění 

výjimečných případů pro omezení doby nočního klidu na území MČ Brno-jih pro tyto 

akce: 

 

- Studentský Majáles Brno, termín v noci z 20. 5. 2023 na 21. 5. 2023, území MČ 

Brno-jih,  sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 1.00 do 

6.00 hodin, jedná se o tradiční významnou kulturně-společenskou studentskou akci, 
 

- Akce pro zaměstnance společnosti Notino, termín z 10. 6. 2023 na 11. 6. 2023, 

území MČ Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 

23.00 do 6.00 hodin, jedná se o firemní akci. 

 

- Kultura pod hvězdami, představení Děti ráje, termín 23. a 24. 6. 2023, území MČ 

Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 do 6.00 

hodin, jedná se o významnou kulturně-společenskou akci, 

 

- Přízřenické hody, termín v noci z 15. 7. 2023 na 16. 7. 2023, území MČ Brno-jih, 

Přízřenice, doba nočního klidu se vymezuje od 2.00 do 6.00 hodin, jedná se o tradiční 

významnou kulturně-společenskou akci, 

 

- Přízřenické hody – kácení máje, termín v noci z 18. 8. 2023 na 19. 8. 2023, území 

MČ Brno-jih, Přízřenice, doba nočního klidu se vymezuje od 24.00 do 6.00 hodin, 

jedná se o tradiční významnou kulturně-společenskou akci. 
 

- Dětský den, termín z 3. 6. 2023 na 4. 6. 2023, území MČ Brno-jih,  sportovní areál 

Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 do 6.00 hodin, jedná se o 

tradiční významnou kulturně-společenskou akci. 

 

ZMČ Brno-jih ukládá Odboru životního prostředí písemně vyrozumět MMB OVV. 
     

 

Hlasování: pro – 16         proti – 0          zdržel se – 0            

Usnesení bylo přijato 
 

 

ad 7) Statut výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih 
 

7.1 

Návrh Statutu výborů Zastupitelstva MČ Brno-jih 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 5. schůzi dne 25.01.2023 

 

Pan starosta uvedl, že se jedná se o aktualizaci formalizací Výborů ZMČ Brno-jih, které 

máme a jejich fungování.  

 

Mgr. Haluza: Když bude Statut Výborů ZMČ schválen, kdy se dozví od pana tajemníka, kdo 

bude tajemníkem výboru. U FV je to jasné, KV by měl mít určeného tajemníka (tajemnici). 

Tajemník má dvě  pracovnice. Dokdy mu tuto informaci p. tajemník sdělí? 

              

p. tajemník: Sdělí mu to do týdne.              
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pí Nová: Podotkla, že zastupitelstvo by mělo úkolovat Kontrolní výbor. Už by jej mohlo 

zaúkolovat. Navrhla, aby kontroloval Koupaliště, když máme placeného předsedu KV. 

 

p. starosta: Tady probíráme Statut výborů Zastupitelstva MČ.  Domnívá se, že Kontrolní 

výbor může o svojí vůli kontrolovat Usnesení RMČ a ZMČ. Předpokládá, že se KV v co 

nejbližší době sejde a paní Nová se může na činnosti KV podílet.              

 

Příloha:  

- Návrh Statutu výborů ZMČ Brno-jih 

 

Projednáno v RMČ na 5. schůzi R9/005 dne 25.01.2023. RMČ Brno – jih souhlasí 

s návrhem Statutu výborů Zastupitelstva MČ Brno-jih  a předkládá jej ZMČ Brno-jih ke 

schválení. 

 

Usnesení:  
ZMČ Brno – jih  schvaluje Statut výborů Zastupitelstva MČ Brno-jih   
 

Hlasování: pro – 16        proti – 0          zdržel se – 0            

Usnesení bylo přijato. 
 

Pan starosta poděkoval panu tajemníkovi za přípravu materiálu.  
 

ad 8) Různé 
 

8.1 

Dotazy 
 

Mgr. Haluza – Připomínka k zasílání zápisů z rady. RMČ nyní zasedá každý týden. Poslední 

zápis má ze 4. rady ze dne 18.01.2023. Mají tedy skluz. Dále má žádost na SÚ ohledně 

cyklistické stezky (CS). Nebude potřeba, aby byl vypsán státní stavební dohled (SSD). CTP = 

stejná cyklistická stezka. Kalová x chodník = 6 m sklopená, okruh 3 m = na chodník pro pěší. 

Cyklistická stezka není takto stavěná. Je stavěná na prostředek okruhu. Aby tady mohly jezdit 

maminky s kočárky, s dětmi. SÚ by měl požádat dodavatele a investory, aby bylo 

zrealizováno tak, jak bylo schváleno. Podívat se na napojení k druhému mostu. Pokud bude 

potřeba, vysvětlí to vedoucí SÚ. 

 

p. starosta – Bude při kolaudaci. 

 

Mgr. Haluza – Při kolaudaci to už bude větší problém. 

 

p, Doležel – Dotaz, zda je problém s kronikou? 

 

p. starosta – Byl problém v minulosti, jak byla vedena. Kronika byla doplňována. Termíny 

byly splněny. Máme komisi, došlo k aktualizaci členů. Těší se na výstup, který bude. Ukáží to 

až skutky, už se na ně těší. 

 

pí Nová: V roce 2014 vedla kroniku pí xxx, materiály byly naházené v bedně. Pak vedla 

kroniku pí xxx s p. Potáčkem. Potom pí xxx s p. Potáčkem. Chtěla by kroniku vidět. 

Kronikáři by měli projít kurzem ohledně vedení kroniky. Bylo by dobré, kdyby se jim tento 

kurz zaplatil. Dotaz, kdy se bude moct na kroniku podívat? 
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p. starosta – Kronika je dopsána a je k nahlédnutí na sekretariátě. Nyní je ještě u paní xxx, 

která doplňuje poslední měsíce roku. Kronika je tedy doplněna. Nová členka komise slečna 

xxx si sama kurz zaplatila a zúčastnila se ho. V zájmu obce, aby byla kronika co 

nejreprezentativnější. 
 

p. MS Ing. Trčálek – V dohledné době dojde k digitalizaci kroniky – bude v elektronické 

podobě. 
 

p. Rektořík – Připomínka k ceně vstupenky na ples. Vstupenka byla navýšena o 25 %, tj. na 

750,- Kč. Proč cenu o tolik navýšili? 
 

p. MS Boula – V roce 2020 stála vstupenka 450,- Kč. Zvedly se náklady, dříve  více 

přispívaly partneři; darovací smlouvy. Veškeré náklady ohledně plesu jsou veřejné. 
 

p. Rektořík – Proč nemohou přispět občanům? 
 

p. starosta – Máme i jiné akce, na které přispíváme, aby občané za ně nemuseli platit. Nyní 

byla např. Zabíjačka s programem. Vstupné bylo zdarma. I tak budeme dost přispívat na ples. 

 

p. Rektořík – Ve Šlapanicích stála vstupenka 150,- Kč. 

 

p. MS Boula – Ve Šlapanicích zřejmě neřeší náklady jako u nás. V našich prostorách, ve 

škole -  koberce, stoly atp.  S paní MS Mgr. Paďourkovu organizujeme novu akci – Den 

seniorů, akce bude pro občany zcela zdarma.  
 

p. starosta – Je to velice zdařilý nápad. 

 

pí MS Mgr. Paďourková – Naše MČ má 9054 obyvatel. Z toho je 1900 seniorů. Chceme se 

seniorům více věnovat. Zapojit je do veřejného života.  
 

p. starosta – Ohledně Šlapanic. Nevíme, jaké mají náklady na ples. 

 

p. Rektořík – Jen, že se díval v okolí. Cena by měla být přijatelnější. Cena 320,- Kč. Je 

problém zdražit jen o 20 %? Když dáváme tolik na platy? 

 

p. starosta – Tři roky byla cena stejná.  Je to adekvátní, co za to občan dostane. 

 

p. MS Boula – V Černovicích je cena vstupenky 600,- Kč bez večeře. 
 

p. starosta – Jen večeře stojí 400,- Kč. Pokud chceme další program a organizační zajištění 

plesu, tak aby to tam nějak vypadalo.  

 

p. Rektořík – Dotaz, zda restaurace Valoria tolik zvyšovala ceny? 
 

p. MS Boula – Cena večeře je 280,- Kč. 

 

xxx – 750,- Kč jí nepřijde zas tolik. Kdo chce na ples jít, rád si to zaplatí. Jako občan vítá, 

když peníze MČ použijí na jiné akce – např. na zmiňovaný Den seniorů. 
 

pí Nová: Proč bylo posunuto zasedání ZMČ z 18.00 h na 17.30 h? 

 

p. starosta – Z důvodu ohleduplnosti k úřednickému aparátu a občanům. Někdy se zasedání 

protáhne do pozdních hodin, aby občané zde nezůstávali do devíti do večera a raději se 

věnovali rodině. Jiné MČ mají zasedání dopoledne, ale my k tomu nesměřujeme. Ponecháme 

to takto. 
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8.2  Závěr 
 

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil 3. zasedání ZMČ Brno-jih. 

 

Ukončení zasedání ZMČ Brno-jih ve 18.45 h. 
 

 

Zapsala: Pažoutová D. 

V Brně dne 10.02.2023 

 

 

 

Ověřili dne:………………………………………………………… 

 

 

 

Jiří Doležel: ………………………………………………………… 

 

 

 

Lukáš Boula: ……………………………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Ing. David Grund 

                                                                                starosta MČ Brno-jih 


